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Beste heer Schokker,

Op 3 maart 2021 heeft u namens uw fractie van GemeenteBelangen schriftelijke vragen ingediend over Overijssel 
Kanaal. 
In deze brief geven wij graag antwoord op uw vragen.

1. Is het college bereid contacten te leggen met Het Waterschap Drents Overijsselse Delta om te onderzoeken of er 
meekoppelkansen zijn op het gebied van recreatie en toerisme t.a.v. het Overijssels Kanaal?

Ja, het college is al een langere periode met Waterschap Drents Overijsselse Delta in overleg om toeristische 
activiteiten op het Overijssels kanaal mogelijk te maken. Het waterschap gaat vanuit de Kaderrichtlijn Water en 
Zoetwatervoorziening Oost Nederland een integrale verkenning voor Overijssels kanaal Deventer – Raalte 
uitvoeren. Tot op heden kwamen recreatieve initiatieven moeilijk van de grond, mede omdat de regelgeving van 
het waterschap dit niet toeliet. Hoewel dit vooral een water gerelateerde verkenning is, zullen we er  op 
aandringen om recreatieve kansen meer mogelijk te maken.

2. Is het college bereid om in samenwerking met Salland Marketing en andere belanghebbende organisaties de 
kansen van Raalter ondernemers met betrekking tot recreatie en toerisme rond het Overijssels Kanaal te 
onderzoeken?

De kansen van recreatie en toerisme Overijssel Kanaal hebben we meerdere malen besproken in het 
Overlegplatform Recreatie & Toerisme gemeente Raalte (vertegenwoordigers vrijetijdssector). Samen met 
Salland Marketing en andere belanghebbenden hebben we gepoogd om initiateven van ondernemers verder te 
brengen. Waar we op vast liepen is dat het voor een aantal ondernemers moeilijk bleek om een goed 
verdienmodel te ontwikkelen en dat benodigde toestemmingen van het waterschap niet werden verkregen om 
activiteiten op, aan of in het water te realiseren. Overigens waren de ondernemersinitiatieven beperkt.

Tijdens de begrotingsbehandeling 2021 is toegezegd dat we een met een verkennende memo op hoofdlijnen 
komen voor de (toeristische) mogelijkheden rondom het Overijssels kanaal. De memo is bijgevoegd aan de 
beantwoording van deze vragen. We zijn voornemens om de inhoud van de memo ook te bespreken in het 
Overlegplatform Recreatie & Toerisme gemeente Raalte.



3. GemeenteBelangen wil graag een terugkoppeling naar de raad ontvangen van de gesprekken met 
bovengenoemde organisaties. Is het college hiertoe bereid? 

Ja, indien er ontwikkelingen zijn, stellen wij u op de hoogte.  

Met vriendelijke groet
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte,

de secretaris de burgemeester
Karin Cornelissen Martijn Dadema

Bijlage: Memo Overijssels Kanaal – verkenning op hoofdlijnen


